

KETENGAH PERWIRA SDN. BHD.



KENYATAAN SEBUT HARGA

Terbuka kepada syarikat-syarikat yang didaftarkan di Negeri Terengganu, mempunyai lesen CIDB-Gred G1 (Kategori ME, Pengkhususan E04/E11) dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa dipelawa membuat tawaran bagi kerja berikut :

SEBUT HARGA				
Nombor Sebutharga	Tajuk	Tempat dan Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Sebutharga Tutup
SH/KPSB/PEJ(LETRIK)/2022	SEBUTHARGA SISTEM ELEKTRIKAL BAGI CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN PEJABAT LADANG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI LADANG KETENGAH PERWIRA, BANDAR CHENEH BARU, KEMAMAN, TERENGGANU.	Ketengah Perwira Sdn. Bhd. Lot 70029, Bangunan Perpustakaan Awam, Jalan Sultan Zainal abidin 3, 23400 Bandar Al Muktafi Billah Shah, Dungun, Terengganu 19.5.2022 - 2.6.2022 Pada waktu pejabat	RM30.00 Ketengah Perwira Sdn. Bhd.	Ketengah Perwira Sdn. Bhd. Lot 70029, Bangunan Perpustakaan Awam, Jalan Sultan Zainal abidin 3, 23400 Bandar Al Muktafi Billah Shah, Dungun, Terengganu 5.6.2022 (Ahad) Jam 12.00 Tengahari

2. Kontraktor yang berminat hendaklah mendapatkan dokumen sebutharga dengan hadir sendiri serta membawa sijil asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor (CIDB) dan satu salinannya (tidak dikembalikan) semasa membeli dokumen sebutharga.

3. Bayaran hendaklah dibuat secara tunai atau kiriman wang pos sebanyak sepertimana di atas dan atas nama Ketengah Perwira Sdn Bhd. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.

4. **Dokumen Sebutharga** yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bertulis tajuk kerja di sudut kiri atas dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga seperti alamat di bawah:

**Ketua Pegawai Eksekutif
Ketengah Perwira Sdn Bhd
Lot 70029, Bangunan Perpustakaan Awam
Jalan Sultan Zainal Abidin 3
23400 Al Muktafi Billah Shah
Dungun, Terengganu**

Pada atau sebelum tarikh tutup sebut harga jam 12.00 tengahari

5. Dokumen sebut harga yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup tidak akan diterima dan tidak akan dipertimbangkan dan pihak KPSB tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui pos atau kurier.